
BM nr. 4/2022 i Grundejerforeningen Hinderuplund den 16/5 2022 hos Otto. 

Deltagere: Otto Leopold E36, Britta Jørgensen E22, Jens Dam E17, Frank Rasmussen H2, Mette Munk K32 

og Dan Mærsk Jønstrup E34 samt suppleant Kirsten Iversen H35. 

Fraværende: Stina Engelhardt H33. 

Referent: Dan  

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat af sidste møde 3/2022 afholdt den 20/4 2022 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Konstituering: valg af næstformand og fordeling/omfordeling af opgaverne i bestyrelsen  

4. Meddelelser 

5. Opfølgning på generalforsamlingen 

6. Økonomi 

7. Faciliteter, herunder legeplads, skur, gartner, vintervedligehold 

8. Informationskanaler  

9. Arrangementer/aktiviteter, herunder sommerfest 

10. Næste møder 

11. Eventuelt 

Ad. 1. 

Referat godkendt. 

Ad. 2. 

Dagsorden for mødet godkendt. 

Ad. 3. 

Næstformandsvalg: Frank genvalgt 

Fordeling af opgaver blev aftalt, og opdateret liste er videresendt og sat på hjemmesiden. 

Ad. 4. 

Intet at bemærke. 

Ad. 5. 

a) Forslaget omkring opkrævning af betaling for campingvogne mv., og græsarmering, der blev vedtaget. 

Opkrævningerne medtages i næste opkrævning til de involverede vognejere jf. Jens´s liste. 

Mht. armering, så blev det aftalt, at Otto, Frank og Dan tirsdag den 17/5 2022 skulle mødes på pladsen for 

besigtigelse og opmåling af areal for armering. Efterskrift: Vi blev hurtigt enige om at indkøbe 4 x 20 m 

armering, der vil blive ”lagt” når det bliver leveret af producenten. Det kommer til at gå fra ”indgangen” og 

20 m ind på pladsen som forsøg, og virker det godt, så vil vi ved behov udvide med mere. 



b) Forslaget omkring fastlæggelse af max, højde for beplantning, der blev nedstemt. Problemstillingen blev 

diskuteret og vi opfordrer til dialog mellem beboerne. Otto og Dan hjælper gerne til ved opsøgende 

samtale. 

c) Forslaget om bemyndigelse til etablering af ladestandere til el-biler, der blev vedtaget. 

Otto informerede om en mailkorrespondance med Camilla Hansen, Vejmyndighed og parkering, Odense 

Kommune By- og Kulturforvaltning, hvoraf det fremgik, at Odense kommune var enige i, at vores 3 vænger 

godt kunne være kandidater/steder hvor kommunen kunne overveje opstilling af ladestandere, og at de 

desværre stadig ikke havde den nye strategi vedtaget endnu, uagtet ”Lov om infrastruktur for alternative 

drivmidler til transport” der blev vedtaget med ikrafttræden 6. april 2022. 

Kommunen har ikke glemt os, og Otto vil fortsætte med opfølgning indtil de beslutter deres strategi. 

Foreløbig foretager vi os intet andet. 

Ad. 6. 

Britta redegjorde for økonomien år til dato. Der er styr på tingene. 

Ad. 7. 

Britta har købt en ny gravemaskine til legepladsen, og Jens er ved at tilpasse den, så den kan monteres 

ordentligt på legepladsen. 

Ad. 8. 

Flere Bestyrelsesmedlemmer har ved selvsyn konstateret, at flere beboere ”dumper” deres haveaffald i det 

grønne område for enden af vængerne ude i Hinderuplund Parken mod Kørupvænget. Det er ikke i orden, 

idet området tilhører Odense Kommune, og idet alle beboere selvfølgelig selv skal køre deres affald på 

genbrugsstationen. Der vil blive lavet opslag herom på FB siden. 

Ad. 9. 

Sct. Hans Bål på boldbanen ved Hesbjergvænget 2-12, 23/6 2022. Kirsten sørger for ”heksen”. Nærmere på 

FB siden når vi nærmer os. Sommerfesten afholdes samme sted lørdag den 3. september 2022 

Ad. 10. 

Næste møder besluttet til: 

9/8 2022 hos Frank H2. 

3/10 2022 hos Dan E34. 

Ad. 11. 

Frank forespurgte bestyrelsen omkring en Bestyrelsesansvars forsikring. Emner blev diskuteret og vendt. Vi 

fandt ikke behov for den form for forsikring p.t. 

 

 


